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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 18 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 10. 3. 2022 v zasedací místnosti úřadu od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18.oo - 19.oo
Přítomno: 12
Omluveni: 3 - Ing.Brzák, Ing.Zacpálková, Bc.Solovská
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Jana Šťastná, Pavla Palátová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Miroslav Hrabal, Ing.Diana Huňková,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 18. zasedání ZM

předkladatel: M. Husičková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 18. zasedání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/1/2022 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze 17. zasedání ZM

Předkladatel: M.Husičková
ZM vypouští z pozorování:
UZ/1,2,3,6a,6b,7,8a, 8b, 9a, 10
nebylo přijato usnesení o koupi kočárků
V pozorování zůstává
UZ/4 - dosud nebyla uhrazena kupní cena
UZ/5 - 3. změna ÚP dosud není zpracována
UZ/9b - rozpočet na r. 2022, dle něho postupujeme
UZ/9c - držíme se schváleného střednědobého výhledu na léta 2022 - 2024

Diskuze:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 17. zasedání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/2/2022 bylo schváleno.
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3. Kontrola plnění usnesení rady od 106. 15.12.2021 do 111. 28.2.2022

Předkladatel: M. Husičková

Diskuze:
Kašparová Zajíčková dotaz ohledně scénáře "Naše muzeum", očekávalo se od muzea více. Představa byla

zaměření  více  na  celou  historii  Náměště,  nejen  o  2  slavných  rodácích,
o celkové historii obce, ale měla by to být celoroční expozice, kam zajde člověk
vícekrát, aby se seznámil se vším.

M.Husičková za  126  tis.nemůže  být  více,  bude  další  etapa,  bude  podána  žádost  o  podporu
na  kulturu,  ve  věci  se  jedná,  u  nás  na  expozici  Ladislava  Lakomého,  doufáme
v přiznání dotace. Součástí  bude i  minidivadýlko. Bude propojení L.Lakomého a
L.Vychodila a divadýlka. Bude tam i o Terezském údolí. Paní architektka Trtílková
se věci intenzivně věnuje. Složité je jednání s Vlastivědným muzeem. Nyní je to
připravené pro akci sraz rodáků.

M.Husičková Poděkování všem občanům k výsledkům Tříkrálové sbírky. Nyní se plní i kasičky
na pomoc Ukrajině.

Kašparová Zajíčková Dotaz na revokaci usnesení - ohledně podání žádosti o dotace - zámek - žaluzie atd.
M.Husičková nebyla podána žádost, protože se žádá na muzeum
Kašparová Zajíčková Dotaz na přivítání občánků - částka různá podle data narození? Maminky nemohou

ovlivnit datum narození, není to úplně spravedlivé.
M.Husičková 2 děti narozené 1.1.2022 dostanou větší částku nad rámec. I Olomoucký kraj takto

oceňuje děti narozené v tomto datu. Projednávala rada také s různými názory.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  z  jednání  rady
od 15.12.2021 do 28.2.2022

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/3/2022 bylo schváleno.

4. Podpora neziskových organizací

Předkladatel: I. Botková
Městys uvolnil ze svého rozpočtu částku 300.000,- Kč na podporu neziskových organizací. Žádost o podporu
požádalo 9 spolků, proběhla veřejná obhajoba před komisí. Na základě diskuze s představiteli spolků komise
navrhla rozdělení finančních prostředků - viz tabulka.
 

Diskuze:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje podporu neziskových organizací a to takto:

Celková částka 300.000,- Kč bude rozděla mezi organizace:  SDH Nové Dvory 40.000,-, Vzpírání Haná z.s.
30.000,-,  Spolek  Dr.Ignáce  Feigerleho  20.000,-,  Divadelní  spolek  ZA  DVEŘMI  20.000,-,  Klub
vojenské historie Náměšť, z.s. 20.000,-, SK Náměšť na Hané z.s. 50.000,-, SDH Náměšť na Hané 35.000,-,
TJ Sokol Náměšť na Hané 45.000,-, Myslivecký spolek Náměšť na Hané 40.000,- .
ZM pověřuje starostku podpisem smluv o poskytnutí příspěvku

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/18/4/2022 bylo schváleno.
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5. PD na jižní křídlo zámku

Předkladatel: M. Husičková
V novém plánovacím období je možné požádat o dotaci na rekonstrukci jižního křídla (střecha), fasády, zídku
kolem zámeckého parku. V rámci výběrového řízení byly osloveny 3 firmy: Alfaprojekt Olomouc, a.s., A Atelier
ing. J. Tomeček, Olomouc, Atelier Polach a Bravenec s.r.o. Olomouc. Nejnižší nabídku předložil 1.131.350,- Kč
Ing. J. Tomeček. Rada doporučuje ZM nabídku firma A Atelier ing. J. Tomečka schválit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje nabídku firmy A Atelier J. Tomeček na zpracování
projektové dokumentace  v částce 1.131.350,- Kč včetně DPH a pověřuje starostku podpisem smlouvy
o dílo a pověřuje radu v souvislosti s tím schvalovat rozpočtová opatření

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/5/2022 bylo schváleno.

6. Smlouva mezi obcí Drahanovice a městysem Náměšť na Hané (SFDI)

Předkladatel: P. Kurfürst
Aby mohla být posuzována naše žádost na Stezku pro chodce a cyklisty Náměšť na Hané - Drahanovice,
požaduje SFDI smlouvu mezi Náměští a Drahanovicemi. Již dříve jsme podepsali smlouvu, nicméně SFDI má
smlouvu vzorovou a tu po nás požaduje. Obec Drahanovice má zastupitelstvo ve stejný den. 

Diskuze:
M.Husičková žádost je již podána, musí být doplněna tato smlouva s obcí Drahanovice, která

obsahuje bližší údaje. Dotace je ve výši 85%

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje  smlouvu o spolupráci s obcí Drahanovice na akci
"Stezka pro chodce a cyklisty Náměšť na Hané - Drahanovice" a pověřuje starostku podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/6/2022 bylo schváleno.

7. Rozpočtová opatření 1 - 2

Předkladatel: M. Hrabal
RO č. 1 k 31.1.2022

viz. příloha

RO č. 2 k 28.2.2022

viz. příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí Rozpočtová opatření č. 1 k 31.1.2022 a RO č. 2
k 28.2.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/7/2022 bylo schváleno.
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8. Vodovod v ul. Záhumenská, V Ráji (kanalizace, vodovod)

Předkladatel: D. Huňková
Rada zadala nabídkové řízení na vodovod v ulici Záhumenská a vodovod a kanalizaci v ulici V Ráji (hlavní a
vedlejší cesta). Byly osloveny firmy MODOS, REKOS, firma M. Habrluka a D. Dudík. Firma REKOS a firma
REKOS a firma D. Dudíka nabídku s omluvou nepodaly. Firma MODOS nabídla za vodovod v ul. Záhumenská:
414 662,31 Kč vč. DPH
M. Habrluk 356.403,98 Kč vč. DPH. 
Kanalizace a vodovod V Ráji (vedlejší cesta) - MODOS 1.806.619,71 Kč vč. DPH, M. Habrluk  607.088,86
vč. DPH. 
Vodovod a kanalizaci v ul. V Ráji zatím rada doporučuje kvůli finanční náročnosti odložit s tím, že se na tyto
akce pokusíme zajistit dotaci.
Akce: vodovod v ul. Záhumenská a V Ráji (vedlejší cesta) doporučuje rada zastupitelstvu schválit.

Diskuze:
M.Husičková hlavní cesta se zkusí pořešit přes dotace, současné dotace se na toto nevztahují, ani

přes Olomoucký kraj, protože máme více než 2000 obyvatel k 1.1.2022.
pan Exner Potřebujeme se napojit na sítě, připravovaná stavba RD a s tím souvisí vybudování

cesty, která je jako ve středověku, je to neúnosné, jelikož je zde velký provoz.
M.Husičková budeme sledovat, kde bude možné požádat o dotace, než bude vodovod a kanalizace,

tak není možné dělat cestu.
p.Havelka je možné to vybudovat i bez dotací např.do 2 let?
M.Husičková v pololetí snad budou další dotace vypsány, snad se budou vztahovat i na naši obec.

Cenová nabídka pana Habrluka byla přes 913 tis.Kč, je to cena příznivá. Nyní ceny
stoupají. Motem zastupitelstva je vybudovat kanal.a vodovod, kde sítě nejsou, kde
se staví. Developeři by to měli budovat sami.

Marek Švarc v novém ÚP bude, aby developer měl v projektu i vybudování cest a sítí. I v naší obci
Jiří Němec obce to mají v územních plánech řešeno pro developery, že toto musí vybudovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje vybudování vodovodu v ul. Záhumenská, vodovodu a
kanalizace V Ráji firmou M. Habrluka v celkové částce 963.492,84 Kč vč. DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/8/2022 bylo schváleno.

9. Ulice Bělidlo

Předkladatel: M. Švarc
Již  několik  let  je  problém kvalita  místní  komunikace Bělidlo.  Proto  jsme,  na popud projektantky ing.  L.
Smítalové, na konci roku zadali zjištění stavu komunikace prostřednictvím sod firmě PavEx. Na základě této
diagnostiky byla oslovena firma ROAD - Medic, která z tohoto zjištění částečně vychází a navrhuje své řešení.
Celková částka na ulici Bělidlo je ve výši 3.769.867,83 Kč. 
Firma ROAD - Medic nabízí splátkový kalendář s tím, že v případě, že městys do konce tohoto roku neuhradí
celou částku a to pouze polovinu, musí zbývajících 50% z ceny uhradit nejpozději do 31.12.2023. Nesplacená
částka bude navýšena o míru inflace max. o 100.000,- Kč. viz. návrh smlouvy o dílo
Rada doporučuje ZM schválit nabídku firmy ROAD-Medic

Diskuze:
M.Husičková otázka  únosnosti  -  bude  lepší  než  současný  stav.  Nelze  předvídat  zvýšení

cen materiálů . Není zde žádná dotace.
Marek Švarc nemusí být PD, bylo by to ještě dražší
Tomáš Otruba pro jakou techniku bude komunikace únosná? Jezdí zde i velká auta do lesa, lesní

technika.
M.Husičková budeme požadovat záruku, bude v pohodě stačit pro nákladní auta. Jsou předloženy

návrhy řešení, kde je uvedena i únosnot.
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Jiří Němec Kdyt nebude PD, jak se bude provádět stavba? bude prováděno podle posudku? ani
prováděcí dokumentace?

Marek Švarc Bude  se  postupovat  podle  předloženého  návrhu  oprav  na  základě  provedené
diagnostiky. Měla by být prověřena únosnost i pro auta těžké lesní techniky.

MUDr.Chytilová cesta Bělidlo zahrnuje i mostek do skaly? na cestu by mohly přispět Lesy ČR, když
tam jezdí.

M.Husičková Nezahrnuje most, pouze cestu, most je již opraven. Časově bude provedeno pokud
ZM schválí,  hned jak bude moci  firma nastoupit,  tudíž  co nejdříve.  S Lesy ČR
zkusíme jednat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť  na Hané schvaluje   cenovou nabídku firmy ROAD -  Medic v  částce
3.769.867,83 Kč včetně DPH.  ZM souhlasí se plátkovým kalendářem a navýšením částky o max. 100.000,-
v případě, že cenu za dílo neuhradí konce roku 2022. Starostka pověřena podpisem smlouvy o dílo.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/18/9/2022 bylo schváleno.

10. Všeobecná rozprava

Diskuze:
Kašparová zajíčková Co cesta v ulici Sokolská?
M.-Husičková zatím stavba neprobíhá.
Václav Vyhlídal čí je plot u Jadrníčkového? Porosty, které jsou přes plot můžou ostříhat hned
M.Husičková Je Jadrníčkův, hodlají plot opravit.
MUDr.Chytilová Jak se využívá prostor v domě po Daňhelových? mohli by tam být Ukrajinci
M.Husičková prostor se využívá pro děti atd. Ukrajinci již v Náměšti jsou, na bytovce. Dole jsou

opraveny  prostory  pro  rodinné  centrum.  Cizí  lidi  by  nemohli  chodit  přes  tyto
prostory. Nyní se jim vozí obědy z obce. Bude potřeba ještě další pomoc, lidé budou
z Ukrajiny stále odcházet. Je potřeba jim pomoci, aby mohli začít pracovat.

Marek Švarc Byl zjišťován stav a možnosti ubytování na ubytovně sokola, ale vše je ve špatném
stavu. Možností moc není. Záleží jaké budou nároky na ubytování. Sokol by snad
i  souhlasil,  ale  zřejmě by to  vyžadovalo  nějaké úpravy.  Budou velké požadavky
na  ubytování.  Osobní  zkušenost  s  pracovníky  ze  staveb,  určitě  nepohrdnou
jakoukoliv pomocí.

M.Husičková Ukončila zasedání v 19 hodin, poděkovala za účast.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Ing. Miroslav Hrabal, Ing.Diana Huňková   ............................................................
 
Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 11. 3. 2022


